



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se—
rapportant aux annonces ou aux
abonnements devront être adres—
sées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”

Bureau de Poste: 299 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

—Toutes communications se—
rapportant à la rédaction devront
être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal.

—All communications relative—
to advertisements or subscriptions
should be addressed simply as
follows :

“The Municipal Gazette”

Post Office Box: 299 or 42
Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the
editorial part of the paper should
be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 16 décembre 1910, a.m.

Sont présents: M. Wanklyn, président, MM. Ainey, Dupuis et Lachapelle.

1.—Soumise une lettre de M. J. S. Morris, secrétaire-gérant de la Montreal Light, Heat & Power Co., demandant la remise d'un dépôt de \$28,000 fait en rapport avec les soumissions pour l'Eclairage de la Ville.

Ladite lettre est remise à l'Avocat en Chef de la Cité, pour rapport.

Il est

2.—Résolu: De donner instructions aux chefs des divers départements qui n'ont pas encore transmis leur rapport sur les suggestions qu'ils auraient à faire, concernant les amendements à la charte de la Cité, ainsi qu'ils ont été notifiés de le faire, de transmettre immédiatement leur réponse.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 16 décembre 1910, p.m.

Sont présents: Son Honneur le Maire et tous les Commissaires.

1.—Soumis un rapport du Greffier de la Cité, transmettant une lettre du Premier Ministre de la Province, par laquelle ce dernier s'engage à payer la moitié des dépenses de la révision de la liste électorale provinciale, annoncées en avis dans les journaux, et recommandant qu'un montant de \$650.00 soit voté et mis à sa disposition pour les fins susdites.

Résolu: De faire rapport au Conseil recommandant que ladite somme de \$650.00 soit votée comme ci-dessus.

2.—Le Bureau prend de nouveau en considération les offres concernant les travaux d'arpentage des terrains à

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 16th Dec. 1910. a.m.

Presents: Messrs Wanklyn, chairman, Ainey, Dupuis and Lachapelle.

1.—Submitted a letter from Mr. J. S. Norris, General Manager of the M. L. H. & P. Co., asking for the reimbursement of a deposit of \$28,000 made with the Company's tender for the City's lighting.

Said letter was referred to the Chief City Attorney for examination and report.

2.—Resolved: To give instructions to the different heads of departments who have not as yet sent in their report offering suggestions concerning amendments to the City Charter, as they were notified to do, to transmit, the same within the shortest possible delay.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 16th Dec. 1910. p.m.

Present: His Worship the Mayor and all the Commissioners.

1.—Submitted a report from the City Clerk, transmitting a letter from the Prime Minister of the Province, whereby the latter binds himself to pay out half of the expenditure connected with the revision of the provincial electoral lists, advertisements or notices in the newspapers, and recommending that a sum of \$650 be voted and placed at his disposal for the purposes aforesaid.

Resolved: To report to Council, recommending that said sum of \$650 be voted as above.

2.—The Board again considered the offers concerning